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Acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 22 de desembre de 2022 
 
 
A la sala de sessions de l’Ajuntament, a les 18.30 hores del dia 22 de desembre de 2022, es 
reuneix l’Audiència pública prèvia al Ple, sota la presidència de l'alcalde i amb els regidors i 
regidores següents:  
 
President: 
Sr. Jaume Oliveras i Maristany, Alcalde (ERC-AM-AM) 
 
Tinents i tinentes d’alcalde: 
Sra. Sílvia Folch Sánchez, tinenta d’alcalde primera (ERC-AM-AM) 
Sr. Ernest Suñé Nicolás, tinent d’alcalde segon (PSC-CP) 
Sr. Ricard Plana Artús, tinent d’alcalde tercer (ERC-AM-AM) 
Sra. Maria Llarás Vázquez, tinenta d’alcalde quarta (PSC-CP) 
Sra. Cristina Ramos Santamaria, tinenta d’alcalde cinquena (ERC-AM-AM), s’incorpora a la 
sessió en el moment en què figura al cos de l’acta 
Sra. Anna Torrijos López, tinenta d’alcalde sisena (ERC-AM-AM) 
 
Regidors i regidores: 
Sr. Sergio González Fernández, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Neus Tallada Moliner, regidora (ERC-AM-AM) 
Sr. Albert Alfaro Giró, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Yulay Martínez Castillo, regidora (ERC-AM-AM) 
 
Sra. Neus Villarrubia del Valle, regidora (Fem Masnou)  
Sr. Amadeu Quintana Jolonch, regidor (Fem Masnou) 
Sra. Isabel Redaño Andrés, regidora (Fem Masnou) 
 
Sra. Mònica González Huerva, regidora (PSC-CP) 
 
Sr. Ivan Ollé i Llopis, regidor (JxCAT-UNITS)  
 
Sr. Francisco Avilés Salazar, regidor (Cs) 
Sra. Stella Parodi Barriga, regidora (Cs)  
 
Sra. Mireia Noy Oliveras, regidora (CUP-AMUNT) 
 
Secretari general:  
Sr. Gustau Roca Priante 
 
S’excusen per la seva absència:  
Sr. Romà López Bolart, regidor (JxCAT-UNITS)  
Sra. Meritxell Blanch Daura, regidora (JxCAT-UNITS)  
 
 
Es desenvolupa l’Audiència pública com segueix: 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 17 de 
novembre de 2022. 
 
S’aprova l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 17 de novembre de 2022 per 
assentiment. 
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2. Torn d’intervencions.  
 
Primera intervenció 
 
El veí, amb número de registre 01 exposa en relació a l’escola bressol que amb l’anterior 
gestora els usuaris disposaven d’una aplicació que els permetia consultar el dia a dia del 
nadó i que ara, amb el canvi de la gestora, els hi van dir que no disposen d’aquesta 
aplicació.  
 
A les 18.33 hores, s’incorpora a la sessió la senyora Cristina Ramos. 
 
Pregunta, si ara que entrem al segon trimestre, es tornarà a posar en marxa aquesta 
aplicació. 
 
La senyora Cristina Ramos explica que aquesta aplicació estava prevista als plecs i que la 
previsió era posar-la en marxa al desembre. Actualment s’estan fent proves amb la 
participació dels tècnics municipals i per això no s’ha pogut posar en marxa. Ara també 
s’està fent la formació a les educadores i després s’explicarà a les famílies. La previsió es 
que el proper mes de gener estigui en marxa. 
 
El mateix veí en relació als aparcaments municipals explica que el mes de juny ja va 
exposar la possibilitat d’utilitzar els tiquets d’una hora gratuïta en tots els aparcaments 
municipals i el fet que aquesta opció no era coneguda per molts comerciants. A l’octubre ho 
va tornar a reclamar perquè ho va preguntar a les botigues i no ho sabien. En aquell moment 
li van contestar que en prenien nota. 
 
Ha pogut constatar que tot continua igual. A més ha vist com en un dels butlletins municipals 
es diu als veïns que es quedin a casa per fer les seves compres però els que viuen a la part 
alta del municipi necessiten el cotxe per anar a comprar perquè sinó aniran a les grans 
superfícies. Pregunta si es pensa ampliar aquesta hora gratuïta a tots els comerços. 
 
El senyor Albert Alfaro respon que la primera hora gratuïta està molt estesa a moltes 
comerços i que tant amb l’empresa municipal Sumem com des del departament de 
Promoció Econòmica es farà més promoció per donar-ne coneixement als comerços. 
 
El veí manifesta que molts comerços no en tenen coneixement i que des de l’Associació de 
Comerciants tampoc ho sabien. 
 
La senyora Neus Tallada li demana que li digui quins són aquests comerços que no tenen 
coneixement d’aquesta possibilitat perquè els hi tornaran a fer arribar la informació i afegeix 
que la Federació de Comerç sí que n’és coneixedora que existeix aquesta primera hora 
gratuïta i una segona que va a càrrec del comerç. 
  
El mateix veí planteja que la seva filla va fer una sol·licitud per obtenir un habitatge de 
protecció oficial a la promoció de la Caserna, però com que ja n’havia fet una a Barcelona 
havia de renunciar a aquesta per poder obtenir la de Masnou. Explica que als dos mesos de 
presentar la sol·licitud d’aquí els van trucar des d’Habitatge per dir que encara hi havia la de 
Barcelona. Manifesta que li decepciona que l’Ajuntament del Masnou li traslladi un problema 
entre administracions. 
 
La senyora Maria Llarás li respon que a una altra veïna li va passar el mateix i que 
l’Ajuntament del Masnou no pot donar de baixa aquestes peticions prèvies fetes a altres 
administracions. Ha de ser el ciutadà qui les va fer qui en demani la seva baixa ja que és 
una borsa específica de l’Ajuntament de Barcelona. Llavors un cop aquesta administració la 
doni de baixa ja poden presentar la sol·licitud a l’Ajuntament que vulguin. 
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El veí explica que és el mateix que li van dir des del departament d’Habitatge del Masnou i 
que el problema és que a l’Ajuntament de Barcelona no li fan cas. 
 
La senyora Maria Llarás li respon que concertaran una cita amb la seva filla i ho estudiaran. 
 
I, en no haver-hi més assumptes per tractar, el senyor Jaume Oliveras i Maristany conclou la 
sessió, que finalitza a les 18.48 hores. 
 
El Masnou, a la data de la signatura electrònica 
[Firma01-01]     [Firma02-01] 
 
 
 
 
 
 

Codi de verificació electrònic: 86991068-02cc-481d-a9e7-23971dc3e178 
 

El secretari general
GUSTAVO ADOLFO ROCA PRIANTE
27/01/2023

El president
JAUME OLIVERAS MARISTANY
27/01/2023


